
Bestyrelsens beretning. 
 
Roskilde Kommunes projekt for Kildegårdens område.  

 I begyndelsen af 2016 afholdte Roskilde Kommune en opstartsdag for 
igangsætning af arkitektkonkurrencen. Erik Villumsen og undertegnede 
deltog som RBU's repræsentanter. Vores ideer blev positivt modtaget.   

 Marts måned blev vinderprojektet offentliggjort. 

 RBU deltog i et dialogmøde i juni  måned vedr. ude arealerne.  

 I November afholdes et møde om idræts– og bevægelsescenteret   
 
RBU's bridge aktiviteter.  

 Klublederdag primo februar med 32 deltagere og Birgit Petersen (byrådet) 
som gæstetaler. 

 Domkirkebyens Bridgemesterskab med 44 deltagere. 
 
1. sal.  

 RB 1945 udarbejde i sommer et forslag til forbedring af luften på 1. salen.  
Forvaltningen mente ikke det var den bedste løsning og har udarbejdet et 
forslag til et nyt ventilationsanlæg i hele Bridgehuset. 

 Det tidlige forslag om en indvendig elevatorlift har Forvaltningen bragt frem 
igen og samtidig har Forvaltningen tilkendegivet, at der formentlig ikke er 
penge til begge løsninger. Det er op til klubberne at opstille en prioritering af 
de 2 muligheder. Forslagene er sendt ud til klubberne. Begge forslag vil 
betyde ændring af klubbernes skabs placering. Ansøgningsfrist er den 15. 
januar. 

 RBU vil opfordre klubberne til at stille spørgsmål - gerne  på mail - til RBU 
om forslagene, som vi kan benytte i den kommende dialog mellem 
Forvaltningen,  RBU og klubberne. 
 

Bridgehuset. 

 Ekstra rengøring af gulvet inden sæsonstarten. Det kan vi få foretaget flere 
gange i løbet af året. Der er nu kommet en anden og tilsyneladende bedre 
daglig rengøring af Bridgehuset. 

 Hånd desinfektionsapparater er sat op til forbedring af hånd hygiejnen. 
Desværre bruges de ikke meget, så  en opfordring til jer - brug dem. 

 Rengøringsdag den 11. november med Erik Lykke Hansen som koordinator. 

 Tæppet i kortlægningsrummet ønsker vi at udskifte, samt få ryddet op i 
rummet, så det også fremstår indbydende. 

 Spilleborde, der trænger til ny dug, foretages løbende. 

 RBU's inventar i Bridgehuset skal blive i Bridgehuset. 

 Generelt - så oplever vi af og til at man glemmer oprydning i huset efter en 
spilledag/aften, at slukke for ventilationsanlæg og computer til kortlægning. 
 

Samarbejde. 

 Gennemgående et særdeles godt samarbejde mellem klubberne og RBU. 

 Det er RBU's håb at vi i fremtiden sammen med jer får udbygget det gode 
og positive samarbejde med Forvaltningen.  

 RBU opfordrer igen klubber med undervisning til at informere kursisterne om 
de mange klubber, og kursisternes muligheder for at spille der. 

 

Bridgens Dag. 

 Søndag den 28. august var DBf's store dag over hele landet for at få gjort 
opmærksom på bridgen. 

 I Roskilde var det Roskilde Bridge 1945, der trak det store læs sammen med 
deres hjælpere. Bridgehuset summede af aktivitet med orientering til de 
fremmødte om muligheder for undervisning og spil på 1. salen.  
I stue lokalet blev afviklet en turnering med deltagelse af mange spillere fra 
Roskildes forskellige klubber. Resultatet blev en pæn tilgang af kursister. 
Super godt gået af RB 1945. 

 På landsplan er tilgangen af ca. 1.100 kursister. - en fordobling i forhold til 
tidligere år. 
 

Hjertestarter. 

 RBU fik i sommer henvendelse fra et medlem fra en bridgeklub, at 
vedkommende vil donere en hjertestarter til Bridgehuset. Det blev vi utroligt 
glade for. Den er nu placeret her i huset ved indgangsdøren.  
En stor tak til KS.  
Undervisning har vi ikke midler til - kursuspris ca. 5.000 kr. -, men 
hjertestarteren er selvforklarende i brug. 

 

Tiltag/opgaver fremadrettet. 

 Kontakt til Forvaltningen mht. den fremtidige plan for Kildegårdens område.  

 Ansøge om forbedring af Bridgehuset (ventilation og/eller elevatorlift) 

 Internet forbindelsen, dørlåsen på yderdøren. 

 Klublederdag den 12. februar 2016. 

 Domkirkebyens Bridgemesterskab den 6. maj 2017. 
 

Bestyrelsen. 

 Vi har holdt 5 møder og jeg takker bestyrelsen for et godt samarbejde i det 
forgangne år. 

 

På  bestyrelsens vegne / Poul  G. Larsen / Roskilde, den 26.10..2016 


